
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU HUDEBNÍ FAKULTY JAMU 10. ŘÍJNA 2018  
 
Přítomni (7): prof. Jan Jiraský, Ph.D. (předseda), doc. Roman Novozámský (místopředseda), prof. 
Miloš Jelínek, doc. Lucie Pešl Šilerová, Ph.D,   OA MgA. Helena Weiser, MgA. Martin Hroch, Kamil 
El-Ahmadieh  
 
Omluveni (2):, OA MgA. Ivana Mikesková, Ph.D., MgA. Jiří Najvar (požádal o ukončení členství)  
 
Hosté: prof. Jindřich Petráš (děkan HF JAMU), doc. Jana Goliášová (proděkanka HF JAMU), Ing. Jana 
Vondráčková (tajemnice HF JAMU), Ing. Kateřina Kopecká a Ing. Jakub Tabas, Ph.D. (projektoví 
manažeři HF JAMU) 
 
 
1. Předseda senátu zahájil zasedání, přivítal přítomné a konstatoval, že senát je usnášeníschopný.  
Seznámil přítomné s programem zasedání, které bylo svoláno na žádost vedení HF JAMU především 
za účelem projednání či schválení Výroční zprávy o činnosti a hospodaření za rok 2017, Vzájemné 
smlouvy o společném studijním programu „EVROPSKÉ MAGISTERSKÉ STUDIUM STARÉ HUDBY“ 
a akreditačního spisu Historická interpretace - prezenční magisterské studium.   
 
2. Předseda seznámil senátory s novým senátorem, studentem Kamilem El-Ahmadieh, který nahradil 
absolventku MgA. Ivanu Pavlů, jíž patří dík za práci v senátu. Senátoři byli prostřednictvím e-mailu 
průběžně informováni předsedou o jeho postupu - dle platného řádu byli osloveni náhradníci vzešlí 
z posledních řádných voleb, v pořadí dle zisku hlasů. Dva oslovení náhradníci členství odmítli, K. El-
Ahmadieh vyjádřil souhlas. O ukončení členství z důvodu pracovního přetížení požádal MgA. Jiří 
Najvar a brzké ukončení avizuje též MgA. Martin Hroch. Proto bude nutné připravit doplňující volby 
z řad studentů. Předpokládaný termín - leden 2019. Bude předmětem jednání na následujícím 
zasedání. 
 
3. Výroční zpráva o činnosti a hospodaření za rok 2017. Senát zprávu jednomyslně schválil.  
 
4. Senát projednal Vzájemnou smlouvu o společném studijním programu „EVROPSKÉ 
MAGISTERSKÉ STUDIUM STARÉ HUDBY“. Řada připomínek a nejasností byla vysvětlena děkanem 
fakulty a dalšími přítomnými hosty - děkan by rád smlouvu podepsal v Haagu 10. 10. 2018 (tedy ještě 
dnes). 
 
5. Projednání návrhu akreditačního spisu Historická interpretace - prezenční magisterské studium. 
Senát vznesl řadu stylistických, jazykových i koncepčních připomínek, které byly široce diskutovány. 
Vzhledem k časové náročnosti bude analýza zaslána zástupcům KVHI, kteří připomínky zapracují do 
znění předkládaného k projednání a schvalování dalšími orgány JAMU.  
 
6. Děkan HF JAMU požádal senát o předchozí souhlas ke jmenování nového člena UR HF JAMU, 
prof. Ivana Klánského (děkan HAMU). Senát vyjádřil aklamací jednomyslný souhlas. 
 
7. Různé - předseda poděkoval přítomným senátorkám, senátorům a hostům za účast i spolupráci a 
ukončil zasedání. 
 
  
 
 
 
Zapsal:  Jan Jiraský, 
předseda AS HF JAMU  
 


